

19 may 2009,

Draft proposal of Mr Jacques Germeaux, Member of the Belgian Senate delegation, to be inserted into the XXXI COSAC Contribution

Calls upon the executive bodies of the European Union, with a view to upgrading the role of COSAC in interparliamentary co-operation in the European Union, to hold a consultative dialogue with COSAC on topics that are the subject of intergovernmental cooperation, and in particular matters of common foreign and security policy and of common security and defence policy, on the basis of an annual report from the Council transmitted to COSAC.

◇

Proposition de texte de M. Jacques Germeaux, membre de la délégation du Sénat de Belgique, à insérer dans la contribution de la XXXI COSAC

Invite les organes exécutifs de l'Union européenne, en vue de requalifier le rôle de la COSAC en matière de coopération interparlementaire au sein de l'Union européenne, à entretenir un dialogue consultatif avec la COSAC sur les thèmes relevant de la coopération intergouvernementale, et notamment les questions de politique étrangère et de sécurité commune et de politique de sécurité et de défense commune, sur la base d'un rapport annuel du Conseil transmis à la COSAC.